

# 国家标准：GB/T 11060.1 《天然气含硫化合物的测定 第1部分：用碘量法测定硫化氢含量》测试要求

产品名称	国家标准：GB/T 11060.1 《天然气含硫化合物的测定 第1部分：用碘量法测定硫化氢含量》测试要求
公司名称	深圳市实测通技术服务有限公司
价格	.00/件
规格参数	测试周期:5-7天 寄样地址:深圳宝安 价格费用:电话详谈
公司地址	深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二单元705
联系电话	17324413130 17324413130

## 产品详情

标准编号	标准名称	代替标准号
GB/T 11060.1-2023	天然气含硫化合物的测定 第1部分：用碘量法测定硫化氢含量	GB/T 11060.1-2010

标准号 Standard No.	中文标准名称 Standard Title in Chinese	英文标准名称 Standard Title in English	状态 State	备注
GB/T 11060.1-1998	天然气中硫化氢含量的测定 碘量法	Natural gas--Determination of hydrogen sulfide content--Iodometric titration method	废止	1998-60.1-1 被GB
GB/T 11060.1-2010	天然气含硫化合物的测定 第1部分：用碘量法测定硫化氢含量	Natural gas - Determination of sulfur compound - Part 1: Determination of hydrogen sulfide content by iodometric titration method	废止	2010-11060

本部分规定了用碘量法测定天然气中硫化氢含量的试验方法。本部分适用于天然气中硫化氢含量的测定，测定范围:0%~100%。

This part specifies a test method for the determination of hydrogen sulfide content in natural gas by iodometric titration method. This part is applicable to the determination of hydrogen sulfide content in natural gas. The

determination scope is 0%—100%. This part does not purport to address all of the safety problems associated with its use. It is the responsibility of the user of this part to establish appropriate safety and health practices and determine the applicability of regulatory limitations prior to use. ( GB/T 11060.1-2010 )

[标准全文查看/下载](#)

<http://c.gb688.cn/bzgk/gb/showGb?type=online&hcno=57FEDA70EDA4814B2D126EBD89A504F2>